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§ 5 
Verksamhetsberättelse för Norra innerstadens 
stadsdelsnämnd år 2023  
NI 2024/1 
 

Beslut  
1. Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner 

verksamhetsberättelse med bokslut för 2023 med tillhörande 
bilagor och överlämnar den till kommunstyrelsen. 

2. Stadsdelsnämnden begär att ackumulerat resultat om 51,5 
mnkr avseende resultatenheternas fonder överförs till 2024 

3. Stadsdelsnämnden begär ombudgetering av 2,0 mnkr 
avseende framskjutna parkinvesteringar till 2024. 

4. Stadsdelsnämnden begär ombudgetering av 6,1 mnkr 
avseende klimatinvesteringar i skyfallshantering 
Humlegården. 

5. Stadsdelsnämnden begär ombudgetering av 0,4 mnkr 
avseende klimatinvesteringar i skyfallsplan Vasaparken. 

6. Paragrafen justeras omedelbart. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd har under verksamhetsåret 2023 
bidragit till att uppfylla kommunfullmäktiges tre inriktningsmål och 
arbetet har fortgått i enlighet med verksamhetsplan. Förvaltningen 
bedömer att samtliga av kommunfullmäktiges 16 mål för 
stadsdelsnämndens verksamhetsområden har uppfyllts helt under 
året. Nämnden bidrar till kommunfullmäktiges mål genom att 
verksamheten ryms inom tilldelad budgetram. Resultatet för 
stadsdelsnämnden är ett överskott om 56,1 mnkr efter överföring till 
resultatfonder. 
 

Särskilda uttalanden 
Petra Gardos Ek m.fl. (M), Linnea Sandström Lange m.fl. (L) 
och Daniele Fava m.fl. (C) lämnar följande särskilda uttalande till 
protokollet: 

  
Vi vet att variationen är stor när det gäller hur ofta barn 
använder digitala verktyg på förskolan och från vilken ålder. 
Ibland introduceras digitala verktyg, exempelvis surfplattor, 
redan från ett års ålder. Detta är helt i strid med forskares 
rekommendationer. Förskolans läroplan innehåller idag ett 
krav på att digitala verktyg ska användas i utbildningen. M, 
L, C och Kd vill att detta krav ska tas bort och istället vara 
upp till professionen att avgöra. 



Norra innerstadens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 3/2024 
 

2024-02-22 

  
Vi har centralt ställt krav på att förskoleförvaltningen nu ska 
ta fram riktlinjer för användningen av digitala verktyg i 
förskolorna i Stockholms stad. All forskning visar att barn 
behöver röra sig mer och utveckla sin motorik. Det viktiga 
sociala samspelet får inte heller glömmas bort. Förskolan 
måste vara en verksamhet av högsta pedagogiska kvalitet. Vi 
önskar också att möjliggöra för utökade sagostunder och 
läsning för barn. 
  
Vi skulle överhuvudtaget när det gäller förskole- men även 
skolfrågor önska mindre betoning av stadens strategi för 
digitalisering och istället en strategi för ökad läsförmåga och 
läslust parallellt med en strategi för inköp av skön- och 
facklitteratur samt tryckta läromedel. Det här är också en 
viktig del i att utveckla barns skrivfärdigheter. Det är mycket 
märkligt att utbildningsnämnden inte sökt statsbidraget för 
läromedel fullt ut. Det är överhuvudtaget viktigt att staden 
söker alla statsbidrag fullt ut. I det här fallet handlar det om 
böcker för miljontals kronor som Norra innerstadens barn och 
unga gått miste om. 
  
Med anledning av de nationella skolresultaten utifrån den 
senaste PISA-undersökningen som visade på oroväckande 
siffror när det gäller läsning skulle M, L, C och Kd önska se 
en strategi från utbildningsförvaltningen för ökad läsförmåga 
och läslust parallellt med en strategi för inköp av skön- och 
facklitteratur samt tryckta läromedel. Med tanke på den 
nationella läskrisen så borde det uppmärksammas så att inte 
skolresultaten börjar rasa igen. 
  
Utöver detta ser M, L, C och Kd bekymmersamt på de brister 
som har uppdagats i hanteringen av personuppgifter inom 
förvaltningen i Norra innerstaden. 
  
Som en organisation som behandlar mycket känsliga 
uppgifter som kan ställa liv på ända och blotta medborgares 
inre liv på ett allvarligt sätt behöver förvaltningen ta sitt 
uppdrag om att behandla dessa uppgifter varsamt på allra 
största allvar. Det är därför allvarligt att förvaltningen i 
samband med hopslagningen av de två tidigare 
förvaltningarna — Norrmalm och Östermalm — inte har 
lyckats hitta rutiner för att på ett adekvat sätt handskas med 
invånarnas personuppgifter. Hopslagningen får inte resultera i 
att stadsdelens invånare hamnar i kläm i byråkratin. 
  
Därför vill M, L, C och Kd uppmana förvaltningen att ta 
dataskyddsombudets rapport på största allvar och skyndsamt 
åtgärda de allvarliga brister som har uppdagats. Norra 
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innerstadens invånare behöver kunna känna sig trygga i att 
det offentliga handskas varsamt med deras liv. 
  
Slutligen vill vi återigen påpeka att målen även detta år bör 
ses över för att höja ambitionerna. Vi är givetvis glada över 
en hårt arbetande förvaltning, men bedömer att mål som 
ständigt uppnås kan vara ett tecken på en ambitionsnivå som 
behöver bli högre. 

 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/1-1 Verksamhetsberättelse för Norra innerstadens 
stadsdelsnämnd 2023 

 NI 2024/1-2 Bilaga 1. Stadsdelsnämnd 09 - 
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